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English summary below 

 

Notulen 1e ALV buurtvereniging Strijp-R 

 

Datum: 16 maart 2023 

Locatie: Piet Hein Eek 

 

 

Ongeveer 60 leden zijn aanwezig (circa 85 personen). 

 

Opening 

Marionette Vogels (kandidaat-voorzitter) opent de vergadering om 20:15u en heet iedereen van 

harte welkom. De grote opkomst van leden voor deze 1e ALV van de nieuwe buurtvereniging is erg 

mooi om te zien! 

 

Marionette neemt iedereen mee in de totstandkoming en voorgestelde opzet van de vereniging. Zie 

de presentatie (bijlage) voor het volledige verhaal. In deze notulen is per slide de aanvullende 

informatie vermeld en de vragen die door leden zijn gesteld.  

 

Aanleiding 

Uit de Summer Party 2022 bleek onder de bewoners een duidelijke behoefte aan een 

buurtvereniging te bestaan. In de tweede helft van 2022 hebben enkele bewoners samen de 

schouders eronder gezet en uiteindelijk op 19 december 2022 bij de notaris de buurtvereniging 

laten oprichten. 

 

Voorstellen bestuursleden 

Voor dit eerste verenigingsjaar is voorgesteld om een bestuur met 6 personen te vormen, met 3 

dubbelfuncties: voorzitter, secretaris, penningmeester en vice-voorzitter, vice-secretaris en vice-

penningmeester. Marionette, Bas, Laura, Marcella, Henriëtte en Jolanda zijn erg enthousiast om als 

bestuur aan de slag te gaan! 

 

Visie buurtvereniging 

Naast de kerngedachten zoals beschreven in de presentatie, is onderstaande passage opgenomen 

in de oprichtingsakte van de vereniging: 

 

 
 

Lidmaatschap 

Om de drempel om lid te worden zo laag mogelijk te houden is voorgesteld om geen contributie te 

vragen. De vereniging heeft op dit moment 73 leden, ofwel 73 huishoudens (in totaal 220 

personen). 

 

Vraag: hoeveel adressen heeft de buurt? 

Circa 500. 
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Vraag: hoe wordt omgegaan met leden die niet (meer) in de buurt wonen? 

Alleen buurtbewoners kunnen lid worden. Een lidmaatschap eindigt o.a. door verhuizing (door het 

lid zelf door te geven). Deze informatie moet worden toegevoegd aan de informatie over het 

lidmaatschap op de website. 

 

Verkiezen bestuur 

Het bestuur wordt verkozen met 100% van de stemmen. Met applaus. 

 

Begroting 

De balans per 1-1-2023 is in de min i.v.m. kosten t.b.v. oprichting van de vereniging en het feit 

dat er nog geen subsidie (van de gemeente) is ontvangen. De subsidie is wel aangevraagd en volgt 

als het goed is binnenkort. 

 

In de begroting is een bijdrage aan activiteiten opgenomen. Per activiteit zal bepaald worden hoe 

hoog de bijdrage wordt. Het bestuur stelt voor om voor een (jaarlijkse) grote buurtverbindende 

activiteit (bijvoorbeeld een zomerfeest) een deel van de gemeentelijke subsidie in te zetten.  

 

Vraag: is de subsidie eenmalig? 

Nee, jaarlijks. 

 

Vraag: is het niet raar om subsidie aan te vragen, bewoners van deze buurt zijn toch zelf goed in 

staat om een bijdrage te betalen? 

Het bestuur vindt het belangrijk dat de vereniging inclusiviteit nastreeft en wil bewoners niet 

buitensluiten door contributie te vragen. Er is daarom nu gekozen voor deze vorm. 

 

Vraag: is er nagedacht over bescherming van de bestuursleden? Bijvoorbeeld rechtsbijstand?  

Hier is nog niet over nagedacht. 

 

Vraag: er is toch een gemeentelijke subsidie voor verenigingen, per inwoner € 2,50? 

Ja, dit is inderdaad de gemeentelijke subsidie die is aangevraagd. 

 

Vaststellen contributie 

Voorgesteld is de contributie op € 0,00 te stellen. 1 lid stemt tegen. Voorstel is aangenomen. 

 

Kascommissie 2023 

Leden Wendy van Dorsselaer en Felix Veurink melden zich aan voor de kascommissie. 

 

Vraag: een gebruikelijke vorm bij een vereniging is om 1 persoon per jaar te wisselen en de andere 

persoon 2 jaar in de kascommissie te laten zitten met het oog op continuïteit. Idee? 

Het bestuur vindt dit inderdaad een goede suggestie en houdt hier rekening mee bij de 

samenstelling van de volgende kascommissie. 

 

Werkgroepen 

Bewoners zijn nodig om de werkgroepen tot een succes te maken. Er liggen inschrijflijsten klaar 

om na afloop van de ALV in te vullen als leden geïnteresseerd zijn. Dit kan ook altijd door 

aanmelding via email bestuur@strijpr.nl.  

 

Er zijn al twee werkgroepen concreet, die zich nu voorstellen. 

 

cReakids (Laura Knapen) 

• voor kinderen tussen 2-10 jaar 

• begeleiding door ouders 

• locaties in en rondom de buurt 
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Groen en biodiversiteit (Saskia van Hulten en Jelle Groot) 

De werkgroep richt zich in eerste instantie op drie onderwerpen: 

1. Geveltuinen 

2. Groene daken 

3. Meer variatie van het gras in de buurt (voor insecten én kinderen) 

 

Vraag: is de buurt al helemaal af qua groen? 

Nee, een deel is nog in beheer bij de ontwikkelaar, de verwachting is dat binnenkort de overdracht 

naar de gemeente plaatsvindt. 

 

Vraag: wat vind je van de bruine hagen? 

Niet fantastisch voor de biodiversiteit. Saskia heeft voor meer groen zelf zaadjes geplant voor 

klaprozen etc. onder de haag. 

 

Vraag: is er een mogelijkheid voor contact met de groen coördinator van de buurt? Aan de 

Kathodelaan hebben 4 huishoudens een beheerovereenkomst waarmee het onderhoud van de 

gemeente is overgenomen. 

Er is al overleg met de gemeente over de groenstrook aan de Kathodelaan.  

 

Wielewaal 

Spontaan hebben 2 studenten van de Fontys (Vanessa en Ann) zich aangemeld om tijdens deze 

ALV wat te kunnen vertellen over hun onderzoek over de Wielewaal. Ze zijn voor hun 

afstudeeronderzoek op zoek naar ouders. Op hun oproep volgen meteen voldoende aanmeldingen. 

 

Rondvraag 

Geen vragen. Wel wordt door meerdere leden de opmerking meegegeven de buurtvereniging een 

goed initiatief te vinden. 

 

Afsluiting 

Marionette sluit de vergadering rond 21:15u en nodigt iedereen uit voor de borrel. 

 

 

 

Bijlage: presentatie ALV 
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English summary of meeting notes 

On Thursday March 16th 2023 the first general meeting of neighborhood association Strijp-R was 

held. Approximately 60 members (85 persons) joined the general meeting. Please see presentation 

(in Dutch) in the attachment as well. Key take aways of the meeting: 

• The vision of the neighborhood association is to promote the social cohesion of the 

neighborhood as well as to champion for the interests of the area. This is planned to be 

reached through informing and connecting members, facilitation of initiatives by members 

and organizing neighborhood activities. Meaning also members should live in Strijp-R (or 

Bezuidenhoutseweg). 

• The proposed board, containing out of 6 persons, has been elected with 0 objections. 

Chairman: Marionette, Secretary: Bas, Treasurer: Laura, Vice-chairman: Marcella, Vice-

Secretary: Henriette and Vice-Treasurer: Jolanda.  

• The annual membership fee has been set to 0€ for the year 2023 to enable everyone living 

in Strijp-R to join. The concept is that members pay per activity they join. The Financial 

control committee has been formed by Wendy van Dorsselaer and Felix Veurink. The 

balance of 2022 is negative due to costs made to setup the association legally and not 

having received any subsidy of the municipality yet. This will be solved via the budget of 

2023 (see slides). Per activity mentioned in the budget, it will be determined what the 

participation fee will be. The subsidy of the municipality (still to be received) will be used 

for a neighborhood-wide activity 

• The neighborhood association can only be successful with the support of the residents of 

Strijp-R. Several workgroups have been formed (cReakids – creative activities for kids and 

Green & biodiversity – increase biodiversity in the area) and look for additional support. 

New groups can be formed on demand – please contact the board. 

 

 

 

Attachment: presentation as given at general meeting 

 


